
Лајчак  са  Колегијумом
Парламентарне  скупштине  БиХ:
Парламент  мора  деблокирати
реформе

Високи  представник,  Мирослав  Лајчак,  данас  се  у  Сарајеву
састао са колегијумима оба дома Парламентарне скупштине Босне
и  Херцеговине  како  би  их  упознао  са  процесом  именовања
насљедника,  стањем  испуњења  услова  потребних  за  транзицију
OHR-а, те како би додатно нагласио значај бржег спровођења
реформи у вези са преузетим обавезама на европском путу. 

Тренутни  застој  по  питању  евро-интеграцијских  процеса
представља велики проблем. Прошле године БиХ је усвојила само
седам закона у вези са приоритетима европског партнерства.
“Ова година ће бити од апсолутне важности да се види да ли ће
БиХ остати на путу ЕУ интеграција или ће испасти из групе
земаља региона које се крећу према Европској унији”, упозорио
је високи представник, Мирослав Лајчак.

Високи представник такође је нагласио да је питање транзиције
OHR-а  питање  које  је  одвојено  од  именовања  новог  високог
представника.  Савјетза  имплементацију  мира  (PIC)  ће  процес
транзиције разматрати тек када буду испуњени сви условикоје је
PIC поставио на засједању у фебруару 2008. године. “Вријеме је
да БиХ покаже политичку зрелост и прихвати улогу равноправног
партнера са ЕУ. Надам се да ће парламент дати пуни допринос
када оно што је договорено, од Пруда до Бањалуке, у форми
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законских приједлога, дође у Парламент”, истакао је Лајчак.

На крају састанка, високи представник је апеловао на челнике
Парламентарне скупштине БиХ да што прије усвоје Стратегију за
спровођење Анекса 7, те да приликом разматрања амандмана на
Закон  о  државној  служби  озбиљно  узму  у  обзир  европске
препоруке  и  ставове.


